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Starosta Szczecinecki
Za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Powiatu

Treść interpelacii/zapytania

Czy są plany przekształcenia któregoś ze szczecineckich internatów w bursę? 
Jeżeli tak, to którego i jakie względy za tym przemawiają? a n

Z poważaniem 
Elżbieta Piątek


